
Město Kyjov 
Komise pro občanské záležitosti 

Zápis z jednání komise č. 11/2022 

Datum konání: 06.12.2022 

místo konání: velká zasedací místnost rady města 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Zapisovatelka: P. Šůstková 
Ověřovatelka: Mgr. J. Truschingerová    
Čas jednání: 14:00 – 15:00 hod. 
 
Program jednání:  
 

1. Zhodnocení setkání s jubilanty (75, 80 a 85) 
2. Rozloučení se členkami komise 
3. Různé 

 
Průběh jednání: 

1. Zhodnocení setkání s jubilanty (75, 80 a 85) 

 p. Truschingerová přivítala přítomné a seznámila se složením komise v novém 
volebním období. Dále zhodnotila úspěšnost setkání s jubilanty v září a  vyzvala členky 
komise, aby se podělily o své podněty a připomínky k setkání s jubilanty 

 členky komise zhodnotily setkání s jubilanty a shodly se na tom, že hudba na také akci 
může působit rušivě, vzhledem k tomu, že si zúčastnění jubilanti chtějí hlavně 
popovídat.  

 Zúčastněné dále kladně ohodnotily vystoupení, které se velmi líbilo. Ocenily také tisk 
fotografií zajištěný úřadem, jubilanti tak nemusí myslet na pozdější vyzvednutí 
fotografií. 

 Dále byla diskutována volba bílého vína. Někteří jubilanti postrádali červené víno, které 
se jeví s ohledem na dřevěnou podlaho v sále jako nevhodné. Členky komise se shodly 
na tom, že bude při příštím setkání nutná větší informovanost jubilantů o důvodech 
tohoto rozhodnutí.  

 Rozloučení se členkami komise 

p. Truschingerová poděkovala členkám komise p. Berkové a p. Maškové, které se rozhodly dále 
svou činnost v Komisi pro občanské záležitosti ukončit, velmi kladně zhodnotila jejich 
dosavadní působení v Komisi pro občanské záležitosti a předala jim květiny jako poděkování 
za jejich dlouholetou práci. 

 Různé 

p. Truschingerová poukázala na nedostatečné vybavení salónku na radnici, který je využíván 
při obřadech Vítání dětí do života a při svatbách. Chybí zde věšák pro odložení kabátů 
zúčastněných a také zrcadlo, které využijí hlavně nevěsty ale také ostatní hosté k posledním 



  

úpravám před obřady. Požádala, zda by před lednovými termíny svatebních obřadů mohl být 
k dispozici alespoň věšák na kabáty. 

Dále byly členky komise seznámeny se situací kolem sestavování nového složení komisí. 
Dosud ještě nebyli stranami nominováni členové jednotlivých komisí. Tuto záležitost řeší p. 
Čmelík. 

Členky komise také diskutovaly na téma květin, které předávají jubilantům, při jejich návštěvě. 
Shodly se, že řezané květiny je možné přinést jen na Centrum pro seniory, kdy mají členky 
jistotu, že oslavence zastihnou doma. V ostatních případech je vhodnější hrnková květina, 
kterou je možné v případě nezastižení oslavence zachovat pro opakující se a úspěšnou návštěvu. 
Byla navržena změna v podobě čaje a malého dárkového balení medu v taštičce. 

 

Termín konání KOZ: bude upřesněn 

Zapsala: Pavla Šůstková 

Ověřila: Mgr. Jana Truschingerová   


